
 

Referat af skolebestyrelsesmøde 10. januar 2023 (kl. 17-19) 
Afbud: Emma 

Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af referater fra 
sidst  

-  

2. Nyt fra elevrådet 
 

-  

3. Ledelsen informerer 
 

Vi er kommet godt ind i det nye år med en pædagogisk dag 
omkring Mangfoldige Læringsmiljøer for lærerne, og d. 11.1. 
gennemfører pædagogerne samme program. Vi skal hver halve 
år have sådanne pædagogiske dage i to år frem.  
 
Mohammed orienterer om, at afdelingsleder Ritt har opsagt 
sin stilling, da hun har fået job i STUK omkring eTwinning. Vi 
har derfor opslået stillingen.  
 
Til næste år bliver vi tosporede på tre årgange, og det er 
interessant ift. vores stillinger til næste skoleår. 
Det drøftes, at vi igen skal kontakte byrådet omkring 
inddragelse af ’hattene’ i vores skoledistrikt. SKB vil udarbejde 
et skriv.   
 
Der har været møde i brugerbestyrelsen og Mohammed har 
deltaget.  
Der er en plads ledig i fritidsudvalget (max 1-2 møder om året) 
og udvalget består af centrale foreninger i området. Her 
fordeles haltider. Bestyrelsens medlemmer kan skrive til 
Mohammed, hvis man ønsker at deltage.  
 
Vi har haft rigtig god erfaring fra vores prøver i madkundskab 
på 8. årgang. Vi har afviklet prøver i to ud af de tre klasser – 
den sidste klasse går til prøve i denne uge.  
I denne uge gennemfører vi terminsprøver på 9. årgang, og det 
går rigtig fint.  
 
Børnehaven er flyttet ind i den fritliggende SFO, da de har fået 
pladsproblemer. Så storgruppen er flyttet over på skolen – 
frem til opstart af Forårs SFO.  
 
Skolen afventer udmeldinger fra vores nye 
undervisningsminister.  

4. Skole og forældremøde i 
Nyborg 

a. Kort referat fra 
Samantha og Peter 

 

På mødet var der særligt tre områder, der blev drøftet: 
 
*En ’fri folkeskole’. Der kom mange nuancer frem i drøftelsen 
bl.a. en bekymring ift. børn med særlige behov. 
*Den tidlige følelsesmæssige udvikling.  
*Præstation – højt tempo. Psykologisering af børn og unge 
mennesker.  

 



5. Meddelelsesborgsindhold – 
opstart 
 

Der er kommet en vejledning til området og kravene er få. Vi 
får et materiale fra EasyIQ til meddelelsesbogen. Det skal være 
et redskab i dialogen mellem skole og hjem. Desuden ønsker 
vi, at meddelelsesbogen også udtrykker vores 
ressourceorienteret børnesyn. 
Vi har haft et elevplansudvalg på skolen, der allerede har 
udarbejdet et godt materiale, vi kan integrere i 
meddelelsesbogen.  
 
Bestyrelsen drøfter, hvordan vi undgår, at meddelelsesbogen 
bliver et karakterblad – og i hvor høj grad børnene inddrages.  
Skal vi udarbejde et princip, da drøftes; tilgængelighed, hvor 
ofte og indhold.  
Vi drøfter videre til næste skolebestyrelsesmøde. 

6. Madpause 
https://www.skole-
foraeldre.dk/artikel/meddelelsesbogen 

 

7. Hvornår reviderer vi 
principper? 
  

Der er et forslag om at koble revidering af principper sammen 
med det påkrævede tilsyn. Det opleves, at principper er gode 
for skolen, da skolen kan læne sig op ad disse.  
Dog er der en opmærksomhed på en balance ift. mængden af 
principper, der i så fald også skal føres tilsyn med.  

8. Bestyrelsens arbejde 
fremadrettet 

a. Hvad vil bestyrelsen 
arbejde med i 2023? 

- Udskydes til næste møde 

9. Eventuelt 
 

Der er valg d. 19.1. kl. 16-19 til ’Borgerne bestemmer’ og det 
foregår på skolen  

Punkter til kommende møder:  
- Digital dannelse 
- Skoleudviklingssamtale – april  

Forældremødeprincip og princip omkring meddelelsesbog.  

 

Referent: Kirsten 
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